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Fractie positief over ontwikkeling 
Natuurpark nieuwe stijl 
Hoe kunnen de gebieden tussen de huidige nationale parken in, 
toeristisch aantrekkelijker gemaakt worden?  
In de gemeenteraad was een voorstel aan de orde om een niet 
geringe subsidie aan te vragen om daarvoor plannen te 
ontwikkelen. Daar waren bij een deel van de raad eerst nog 
bedenkingen tegen, maar toch heeft de raad er unaniem mee 
ingestemd. Onze fractie was er zeer content mee. Lees in het 
artikel van Henri Jansen waarom. 

Willem Duiven 1933 - 2020 

Op 4 september is Willem Duiven overleden.  
Een ‘rode’ boer uit Wapserveen. Vanaf zijn 25-ste jaar is hij 50 
jaar lang zeer actief geweest binnen en voor de Partij van de 
Arbeid. Hij heeft daarin tal van functies bekleed.  
 

Wij zijn Willem Duiven zeer dankbaar voor zijn inzet voor en 
zijn ideeën over een sociale en rechtvaardige samenleving en 
over de plaats van de landbouw daarin.  
 

Lees hier meer over de betekenis van Willem Duiven   
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Op 23 november 2020 
ledenvergadering 
 
De najaarsvergadering staat 
gepland voor maandagavond 
23 november.  

Tijdens deze vergadering 
worden de eerste procedurele 
stappen gezet ter voorbereiding 
op de gemeenteraads-
verkiezingen van 16 maart 2022.  
 
Verder komen het werkplan en 
de begroting 2021 van de 
afdeling aan de orde.  
 
Ook de campagne voor de 
Tweede Kamerverkiezingen zal 
besproken worden.  
Die zal er vooral door de 
coronacrisis veel anders uit 
gaan zien dan we gewend zijn. 

In welke vorm we de 
najaarsvergadering kunnen 
houden is nog niet geheel zeker 
vanwege het virus.  We hebben 
in ieder geval de grote zaal van 
De Veldkei in Havelte 
gereserveerd. Daar kunnen we 
ruime afstand van elkaar 
houden.  
 
Als het bijeenkomen in een zaal 
op 23 november niet 
verantwoord is, hoort u dat 
natuurlijk tijdig van ons. 
 

…………………………………… 

  

BERICHTEN  
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Zijn onze zendmasten nu hinder of 
noodzaak? 
Antennes en zendmasten zijn onvermijdelijk voor ons mobiele, 
digitale verkeer. Maar de plaatsing ervan levert nog al eens 
protesten op. Sommige mensen zijn bovendien gevoelig voor de 
straling van de zendmasten. 

Het antenne- en zendmastenbeleid van Westerveld werd in een 
raadsvergadering besproken. Het beleid is niet aangepast, maar 
de PvdA-fractie heeft aandacht gevraagd voor onderdelen van 
het beleid. Kan er bijv. niet ergens enkele huizen gebouwd 
worden waar de bewoners minder last hebben van de straling?  
Lees hier wat de fractie er over schrijft  

Bijeenkomst over samengaan van fracties 
en samengaan van afdelingen 
Hoe pakt dat nu uit, wanneer 2 min of meer geestverwante 
fracties in een gemeenteraad samengaan?  
Wat zijn de ervaringen, wanneer 2 of meer PvdA-afdelingen 
fuseren, zonder dat de betreffende gemeenten fuseren? 

De organisatorische vormen van en de ervaringen met het 
samengaan van 2 fracties zijn nogal uiteenlopend. Jacqueline 
Kalk (van het CLB) gaf daar vele voorbeelden van in haar 
presentatie tijdens een informatiebijeenkomst op 22 september.  
 

Het deel van de bijeenkomst over het samengaan van afdelingen 
leverde voor ons weinig nieuwe gezichtspunten op. 

Het is de Week van de Toegankelijkheid. In deze week is er extra 
aandacht voor de belemmeringen die mensen met een beperking 
ondervinden.  
 

Zo zal Chrisstien Dollekamp aan B&W van Westerveld vragen 
hoe het staat met de uitvoering van het ‘Convenant 
Dementievriendelijk Drenthe’.  
U hoort er later meer over. 
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Campagnevoerders 
gezocht 
Voor de campagne voor de 
Tweede Kamerverkiezingen zijn 
we op zoek naar campagne-
voerders. Leden die bijv. 
verkiezingstijdschriften of flyers 
willen verspreiden in de laatste 
weken van februari.  
Omdat het materiaal al vóór  
1 november besteld moet 
worden, is het zaak om in oktober 
al bijeen te komen om met elkaar 
te bespreken wat we gaan doen. 
Dus daarom dat we nu al deze 
oproep plaatsen.  
 
Graag aanmelden bij Fenna 
Leibbrand 

……………………………………………

Over ‘BERICHTEN’ 
 

Eens in de maand brengen wij u 
op de hoogte van de 
belangrijkste onderwerpen, waar 
fractie en bestuur van PvdA 
Westerveld zich mee bezig 
houden.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op (06) 
53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegenheden 
kunt u mailen naar Fenna 
Leibbrand of haar bellen op 
(0521) 59 00 87.
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